
From: johnny olsen <johnnyolsen1@hotmail.com> 
Sent: Sunday, February 17, 2019 6:30 PM 
To: Sykehusbygg Postmottak 
Subject: Vil gjøre dere oppmerksom på at de nye ambulansebåtene teknisk sett 

ikke har godkjenning for å gå i IS 
Attachments: Is Mosjøen.mp4 
 
Jeg er en tidligere ansatt på ambulansebåt. Jeg sluttet i tjenesten den tiden de nye hurtige 
ambulansebåtene kom. Den tiden jeg jobbet var jeg på "Herøygutten". Herøygutten hadde 
"isklasse". Altså Veritasgodkjenning for å gå i små mengder is. Visse perioder  blant annet innerst i 
Vefsnfjorden var der is på vannet slik at vi måtte gå sakte å brøyte oss vei. Vi opplevde flere ganger å 
ikke komme til kai i Mosjøen ei heller ved kaiet i Holandsvika. Ambulansen måtte møte oss med 
pasient ved fergekaiet ved sundøya som er dårlig egnet å legge til med hurtigbåt. 
 
De nye båtene som ble bygget er ikke godkjent for å gå i Is i det hele tatt. Skroget er ikke forsterket 
til dette. Noen av oss advarte om at dette kunne bli et problem i fremtiden. Slik jeg ser det er dette 
et punkt dere må merke dere ved plassering av sykehus innerst i både Ran- og Vefsn fjorden. Spesielt 
med tanke på hastigheten til de nye båtene.  
En særdeles farlig periode er den tiden Isen slipper fra elva. 
 
I verste fall vil der være perioder der ambulansebåtene vi har per idag vi ha problemer med å 
komme seg til både Mosjøen og Mo. Jeg legger ved en video jeg selv tok i Mosjøen i 2011 da vi 
snudde uten å komme til kai. Dette er relativt små mengder is som er brutt opp. Langt fra det verste 
som vi opplevde. 
 
Hilsen Johnny Olsen 
 


